

Children's sports waist belt

兒童運動護腰收腹帶

Model: TD-KG

Features:

- Skin-friendly fabric, comfortable to wear and not irritating, children can use it at ease, dance sports, daily wear, winter protection, protect the lumbar spine
- Surrounding protection, the overall tightness can be adjusted to reduce the possibility of injury due to improper force on the waist
- Sports ok fabric, comfortable and breathable fabric, durable, SBR mesh material
- Velcro design, both ends adopt ok cloth Velcro design, sticking lint-free, strong adhesion, long service life
- 親膚面料,穿戴舒適不刺激,兒童放心使用,舞蹈運動,日常穿戴,冬季保噯,保護腰椎
- 環繞保護,可調節整體鬆緊程度,以減少腰部受力不當而受傷的可能
- 運動ok面料舒適透氣面料,經久耐用,SBR網孔材料
- 魔術貼設計兩頭採用ok布魔術貼設計,粘貼不起毛,粘力強, 使用壽命長



Specifications

Product Model 產品型號	TD-KG
Product Material 產品材質	OK cloth Ok布
Model 型號	Free Size [Applicable for 8-12 years old waist circumference 1 feet 6-2 feet 3] 均碼【適用8-12歲, 腰圍1尺6-2尺3】
Color 顏色	Pink 粉色
Product weight 產品重量	85g
Packing size 包裝尺寸	15*15.5*5cm
Package weight 包裝重量	140g

Instructions

- 1. Wear the "abdomen belt" directly on the surface of the skin or underwear
- 2. Wear it on the top of the hip bone and below the bow of the soft ribs, and fix the Velcro $\,$
- 3. Adjust the Velcro to a suitable position according to your needs $\,$
- 1、直接將"收腹帶"佩帶在皮膚表面或內衣表面
- 2、佩帶於胯骨上方與軟肋弓下方,固定好魔術貼
- 3、將魔術貼根據自己的需求調節至合適的位置即可